
Technische vragen 
Politieke Avond d.d. 5 oktober 2021:
Agendapunt :  Strategische agenda middengebied

Technische vragen: BOB

Toelichting: De agenda heeft betrekking op beleidsstukken waar eerder door de gemeenteraad al 
besluiten over zijn genomen, beleidsarm genoemd door de portefeuillehouder. Echter in de agenda is 
ook beleid opgenomen van de gemeente Lingewaard.

 Vraag: Antwoord:

1. Kunt u aangeven of de gemeenteraad Overbetuwe 
door in te stemmen met de voorliggende agenda ook 
instemmen met het beleid van de gemeente 
Lingewaard?

Een voorbeeld hiervan is het samenwerken om 
Huissen te ontsluiten op de A325.

Betekent instemmen met deze agenda dat wij 
instemmen met een ontsluiting op de A325?

Nee dat is niet het geval. Het college en de 
raad van Overbetuwe gaan over de 
onderwerpen van Overbetuwe en het college 
en de raad van Lingewaard over die van 
hen. Door deze agenda zijn we niet alleen 
op de hoogte van elkaars beleid en 
ontwikkelingen, maar kunnen we in onze 
gezamenlijke vastgestelde ambities en 
doelen samen en gerichter optrekken.
 
De strategische agenda is een verzameling 
van bestaand, reeds vastgesteld, beleid. 
Eventueel nieuw beleid wordt altijd eerst 
door het college en de raad per gemeente 
vastgesteld.

2. Op bladzijde 23 van relevant stuk 1 wordt 
gesproken over:

Behoud functies van wegen zoals 
Rijkerswoerdsestraat en Kampsestraat(geen 
afsluitingen)

Kunt u aangeven wat hiermee bedoeld wordt? welke 
functies worden bedoeld? 

De Rijkerswoerdsestraat en Kampsestraat 
hebben de functie om de aanliggende 
percelen veilig te ontsluiten. Daarnaast 
maken deze wegen onderdeel uit van een 
verbinding tussen Elst en Huissen. Deze 
functies willen we in stand houden. 
We zien namelijk bij verkenningen van 
gemeente Arnhem (Rijkerswoerdsestraat) en 
provincie (Kampsestraat, Elsterbrug) dat 
deze functies mogelijk ter discussie worden 
gesteld.

Tot slot: u hebt tijdens de politieke avond nog een vraag gesteld over ‘Brede Welvaart’. U vertelde dat 
de regio niet alleen kijkt naar ‘economische groei’, maar het breder benaderd onder de noemer Brede 
welvaart. Uw vraag was of we daar ook bij aan moeten sluiten. Laten we voorop stellen dat we met 
onze strategische agenda aansluiten bij de opgaven uit de Regionale Agenda. In de regionale agenda 
wordt inderdaad Brede welvaart als een apart onderdeel van de inleiding genoemd. Brede Welvaart 
gaat over de kwaliteit van leven; het welzijn van inwoners. Hier is onderzoek naar gedaan. De regio 
gaat aan de slag met de dimensies waarop de regio goed scoort en de dimensies die onder de maat 
scoren. Samen met de provincie gaat de regio aan de slag met de ontwikkeling van een passende 
monitor die het mogelijk maakt om onze gezamenlijke agenda in te richten. Dit staat echter nog in de 
beginfase. Uiteraard sluiten we daar bij aan indien nodig. Het is echter voor de strategische agenda 
middengebied nu niet het moment om hierover iets op te nemen.   


